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Bestyrelsen 

Referat – 10. Bestyrelsesmøde 23.02.2016	  	  
English	  resume	  

The	  English	  resume	  is	  a	  short	  version	  of	  the	  minutes	  from	  the	  board	  meeting	  in	  order	  to	  

give	  our	  international	  members	  an	  insight	  to	  the	  meetings.	  The	  English	  resume	  is	  not	  as	  

detailed	   as	   the	   original	   minutes,	   and	   if	   any	   clarifications	   are	   wanted,	   feel	   free	   to	  

contact	  the	  chairman	  of	  the	  board	  at	  formand@studenterlauget.dk	  

Chairman	  of	  the	  board	  reports	  
	  

• Preparations	  for	  the	  general	  assembly	  are	  going	  on	  at	  the	  moment	  
Managing	  director	  reports	  

• All	  departments	  are	  going	  well.	  Many	  exciting	  events	  are	   just	   about	   to	   take	  
place.	   All	   employees	   are	   very	   excited	   about	   the	   Communication	   Case	  
Competition	  which	  will	  take	  place	  in	  the	  coming	  days.	  

• Business	   Relations	   are	   doing	   well.	   ACC	   has	   announced	   Lego	   as	   the	   main	  
partner	  at	  the	  case	  competition	  which	  will	  take	  place	  in	  April.	  	  

• Klubben	   is	   running	   at	   full	   speed	   as	  many	  big	   parties	   are	   taking	  place	   at	   the	  
moment.	  	  	  

 

1. Valg	  af	  ordstyrer	  

Simon	  	  

2. Valg	  af	  referent	  

Jens	  

3. Formanden	  beretter	  

Den	  årlige	   spørgeskemaundersøgelse	   skal	   boostes,	   så	  der	   gerne	  opnås	  1000	  

besvarelser.	  	  

IT-‐manageren	  mødes	  med	  Atea	  inden	  længe	  og	  får	  styr	  på	  printersituationen,	  

så	  det	  vil	  være	  muligt	  at	  printe	  på	  alle	  tidspunkter.	  	  

 

4. Adm.	  chefen	  beretter	  

Podio-‐konsulenterne	  er	  kommet	  godt	  i	  gang	  med	  implementeringen.	  	  

Commcase	   har	   styr	   på	   det	   hele	   op	   til	   case-‐dagene.	   Der	   er	   180	   tilmeldte	   til	  

seminaret.	  	  



 
 
 
 
 
 

 

Studenterlauget 

Bestyrelsen 
ACC	  har	   fået	  god	  feedback	  fra	  partnere	  og	  studerende,	  og	  alle	  er	  meget	  positive	  

over	  deres	  professionelle	  arbejde.	  De	  efterspørger	  nogle	  hjælpere	  til	  case-‐ugen.	  	  

Bachelor	   koordinatorerne	   er	   så	   småt	   kommet	   i	   gang,	   og	   mangler	   at	   ansætte	  

rustur-‐	   og	   aktivitetsansvarlige.	   Derudover	   har	   de	   fået	   sat	   indledende	  møder	   op	  

med	   diverse	   institutter.	   Adm.	   Chef	   og	   formanden	   havde	   i	   sidste	   uge	   workshop	  

med	  de	  rusansvarlige	  i	  forhold	  til,	  hvordan	  forløbet	  skal	  løbe.	  Her	  var	  der	  enighed	  

om,	   at	   det	   som	   udgangspunkt	   skal	   køre	   som	   de	   forgangne	   år	   –	   med	   plads	   til	  

justeringer.	  	  

Barmanager	  ønsker	  at	  bestille	  drikkevarer	  op	  til	  rusturen,	  således	  at	  ruserne	  ikke	  

behøver	  at	  medbringe	  egen	  drikkelse	  til	  rusturen.	  	  

Der	  mangler	  evaluering	  fra	  skiing	  trip.	  	  

Der	  køres	  netop	  nu	  samtaler	  for	  upcoming	  events.	  	  

Den	  nye	  adm.	  chef	  er	  kommet	  godt	   i	  gang,	  og	  håndterer	  de	  ansatte	  på	  en	   rigtig	  

god	   måde.	   Både	   adm.	   Chef	   og	   formand	   er	   tilfredse	   med	   starten	   på	   deres	  

samarbejde.	  	  	  

	  

5. Økonomi	  gennemgang	  

Caf’inn	   omsatte	   i	   januar	   for	   2000,-‐	   mere	   om	   dagen	   sammenlignet	   med	   januar	  

sidste	  år.	  Umiddelbart	  ser	  starten	  på	  2016	  fin	  ud,	  selvom	  vi	  mangler	  at	   få	  en	  del	  

indtægter	  ind	  –	  blandt	  andet	  for	  medlemskaber.	  	  

Forventninger	   til	   2016:	   relativt	   stort	   overskud.	   Bar	   manageren	   har	   som	   mål	   at	  

skulle	  tjene	  100.000,-‐	  mere	  om	  året.	  BR	  skal	  prøve	  at	  tjene	  80-‐100.000	  mindre	  end	  

sidste	   år.	   Afdelingen	   vil	   fremadrettet	   sænke	   priserne	   og	   holde	   dem	   faste,	   så	  

rabatsatser	  mm.	  Ikke	  varierer	  for	  meget.	  	  

Der	  er	  overordnet	  set	  styr	  på	  driften,	  hvor	  unødvendige	  forsikringer	  mm.	  er	  blevet	  

trimmet.	  	  

Caf’inn	  arbejder	  på	  højtryk	   for	  at	   forberede	   licitationen,	  og	  får	  eksterne	  hjælp	  af	  

en	  udbudskonsulent.	  	  
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6. Opdatering	  på	  Podio	  

Konsulenterne	  er	  kommet	  godt	  i	  gang,	  og	  har	  opstillet	  indledende	  møder	  med	  de	  

første	  brugere.	  	  

Rigtig	  mange	  studerende	  er	  tilfredse	  med	  Klubben.	  	  

	  

7. Tilfredshedsundersøgelsen	  

De	  studerende	  er	  ovenud	   tilfredse	  med	  Caf’inn.	  Der	  anbefales,	  at	  undersøgelsen	  

laves	  på	  engelsk	  fremadrettet.	   

8. Job	  til	  direktionsmedlemmer	  	  

Der	  gives	  lov	  til	  at	  adm.	  Chefen	  til	  at	  tage	  et	  par	  månedlige	  weekendvagter	  på	  et	  

andet	   job.	  Som	  udgangspunkt	  skal	  ansatte	  kunne	  bijobbe,	  så	   længe	  arbejdet	   i	  SL	  

udføres	  ubeklageligt.	  Der	  udformes	  et	  skriv	  med	  retningslinjer	  for	  flere	  jobs,	  men	  

adm.	  Chefen	  skal	  sige	  god	  herfor.	  	  

9. Vedtægterne	  

Der	   nedsættes	   en	   arbejdsgruppe	   med	   henblik	   på	   at	   finpudse	   vedtægterne.	  

Formanden	  er	  primus	  motor	  herfor.	   

10. Motivationsdag	  i	  foråret	  

Der	   arbejdes	   på	   at	   lave	   en	   motivationsdag	   for	   Studenterlaugets	   ansatte	   først	   i	  

april. 

11. Evt.	  	  
Generalforsamlingen	  skal	   finde	  sted	  ultimo	  april.	  Umiddelbart	  d.	  27.,28.	  Eller	  29.	  

april.	  Der	  nedsættes	  en	  arbejdsgruppe	  for	  generalforsamlingen.	  	  

	  

 

 

	  


